

Date: 31/03/2022

Reference: UPP/BS/MI/012-2022

Mr. / Ahmed Hamed Ali

Chief Executive Chief Officer

Dubai Financial Market

Dubai - United Arab Emirates

التاريخ: 2022/03/31

المرجع: UPP/BS/MI/012-2022

سعادة السيد/ حامد أحمد علي

الرئيس تنفيذي

سوق دبي المالي

دبي - الإمارات العربية المتحدة



**Subject: Invitation to attend the Annual
General Assembly Meeting of Union Properties
PJSC (Public Joint-stock Company)**

**الموضوع: دعوة اجتماع الجمعية العمومية
السنوية لشركة الاتحاد العقارية ش.م.ع.
("الشركة")**

Reference to the above-captioned subject, we would like to inform you that Union Properties PJSC will hold its Annual General Assembly meeting on Friday 22/04/2022 at 10.00 am at the hospitality suites, Dubai Autodrome, Dubai.

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود اعلامكم بأن شركة الاتحاد العقارية ش.م.ع سوف تعقد اجتماع الجمعية العمومية السنوية في يوم الجمعة الموافق 2022/04/22 في تمام الساعة العاشرة صباحاً في قاعة الضيافة الكائنة في أوتودروم موتور سيتي، إمارة دبي.

Please find enclosed attachments; the Annual General Assembly Meeting's invitation along with its agenda items, the draft of the proposed amendments to Articles of Association of the Company and the proxy form in Arabic and English.

مرفق طيه تجدون دعوة اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة مع جدول اعمالها و نسخة من مواد عقد تأسيس الشركة التي سيتم تعديلها ونموذج كتاب التفويض باللغتين العربية والانجليزية.

Sincerely yours,

Manar Ibrahim

Board Secretary

Union Properties PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

منار إبراهيم

أمين سر مجلس الإدارة

شركة الاتحاد العقارية ش.م.ع

